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Provincie Antwerpen
Gemeente HERSELT

Zitting van 7 september 2020  -  Gemeenteraad
Zittingsverslag

Aanwezig: Milo Anthonis - Voorzitter
Peter Keymeulen - Burgemeester
Mireille Colson, Mark Van den Wouwer, Raf Vangenechten, Pieter-Jan 
Parrein, Elke Verlinden - Schepenen
Luc Peetermans, Kathleen Helsen, Ronan Korthout, Christiane Van Thielen, 
Gerda Battel, Hilde Van Reet, Evelien Van Bedts, Warre Schauwaers, Geert 
Sterckx, Maria Leirs, Wies Ooms, Tim Tubbax, Dolinda Voet, Kristof Van 
Dingenen, Karen Broes, Stefan Korthout - Raadsleden
Tina Vervloessem - Algemeen Directeur

De Voorzitter opent de vergadering om 20u.

Er wordt overeengekomen om de Gemeenteraad van 28 september, die geagendeerd stond onder 
voorbehoud, voorlopig niet te laten doorgaan, tenzij er hoogdringende punten zouden zijn.
De eerstvolgende Gemeenteraad is aldus normaal gezien op 26 oktober 2020.
In openbare zitting

SECRETARIAAT

1. Goedkeuring ontwerpnotulen en zittingsverslag van 29 juni 2020 (2.075.1.077)

Situering
De goedkeuring van de ontwerpnotulen en het zittingsverslag van de Gemeenteraad van 29 juni 
2020.

Tussenkomst
Raadslid Ronny Korthout merkt op dat bij het zittingsverslag punt 9 nog een tussenkomst ontbreekt. 
Het Raadslid meent dat hij op een frappante manier te woord werd gestaan door Schepen Mark Van 
den Wouwer en dat is niet letterlijk weergegeven in het zittingsverslag. Hij had graag een letterlijke 
opname cfr. de geluidsopname in het verslag. Nu is er enkel "belachelijke vent" vermeld, maar hij 
werd ook "paljas" genoemd, en dat is nu niet opgenomen. 

De Raadsleden bereiken een eenparig akkoord om het zittingsverslag zo aan te passen, als het 
effectief zo op de geluidsopname is gezegd. 
Raadslid Luc Peetermans vraagt een verwijzing op te nemen in het zittingsverslag naar de 
toegevoegde PowerPoint "in bijlage".

Met eenparigheid
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BESLUIT
De voorgelegde ontwerpnotulen en het zittingsverslag van de Gemeenteraad van 29 juni 2020 wordt 
goedgekeurd, rekening houdend met de voorgebrachte wijzigingen.

FINANCIËN

2. Steun aan de verenigingen n.a.v. COVID-19 (2.078.51)

Situering
Ook het verenigingsleven in de gemeente werd dit jaar zwaar getroffen door de COVID-19 pandemie 
en de maatregelen die werden getroffen om deze gezondheidscrisis te bestrijden. Sinds midden 
maart kunnen verenigingen hun normale activiteiten niet of slechts zéér beperkt uitoefenen.

De Vlaamse overheid besliste daarom om, voor de lokale besturen, een noodfonds voor cultuur, 
jeugd, sport en media in het leven te roepen (totaal: 83.999.210 euro).

De gemeente Herselt heeft recht op 156.303,28 euro uit dit fonds.

Wettelijke gronden
Decreet van 19 juni 2020 tot het nemen van dringende maatregelen m.b.t. de noodfondsen voor 
cultuur, jeugd, sport, media en de lokale besturen, en m.b.t. de armoedebestrijding n.a.v. de COVID-
19 pandemie.

Toelichting en advies
De gemeentebesturen zijn relatief vrij in de aanwending van deze middelen.

Het College van Burgemeester en Schepenen stelt voor om deze middelen op volgende wijze in te 
zetten:

1) een snelle ondersteuning van de verenigingen door de uitkering van een extra éénmalige 
nominatieve subsidie (gebaseerd op de reguliere gemeentelijke subsidies 2019).

2) een tussenkomst in de kosten die de verenigingen rechtstreeks leden door de COVID-19 
maatregelen (bijv. aankoop handgels, maskers, huren wasstraten........)

3) de overige middelen investeren in zaken die ten goede komen aan het verenigingsleven in 
globaliteit. Hier is het wel de bedoeling dat dit nieuwe zaken of initiatieven zijn, die nog niet 
voorzien waren in het eigen Meerjarenplan.

Voor punt 2) en 3) werd er een bevraging opgestart bij de verenigingen en op basis van de resultaten 
zal er op een volgende raad een voorstel voorgelegd worden aan de Gemeenteraad. Over deze 
punten zal, na de enquête, ook het gezamenlijk advies gevraagd worden van de verschillende 
adviesraden.

Wat punt 1) betreft, stelt het College voor om de reguliere gemeentelijke subsidie van 2019 aan de 
verschillende verenigingen als uitgangspunt te nemen, weliswaar met enkele kleine aanpassingen.

Voor de sportverenigingen worden de projectsubsidies 2019 niet hernomen, aangezien deze 
specifiek voor éénmalige acties werden uitgekeerd. Bij sport wordt er wel voorgesteld om 3 nieuwe 
verenigingen ook mee te betrekken bij deze steunsubsidies. Bij de jeugdverenigingen, waar 
verschillende éénmalige elementen de subsidie bepalen, wordt er, na bevraging van alle 7 de 
jeugdverenigingen, voorgesteld om iedere jeugdvereniging eenzelfde subsidie toe te kennen. Voor 
de culturele verenigingen worden de subsidies 2019 ongewijzigd behouden.
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De hier voorgestelde nominatieve subsidies staan los van de subsidiereglementen die door de 
Gemeenteraad in het verleden werden goedgekeurd. Ze zijn een extra en hebben geen invloed op de 
reguliere gemeentelijke subsidies 2020 die in de loop van december, op basis van de criteria in de 
geldende reglementen, worden uitgekeerd.

Volgende nominatieve subsidies worden voorgesteld:
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In totaal kan er op deze manier al onmiddellijk 47.099,84 euro uitgekeerd worden aan de 
verenigingen als COVID-19 'noodhulp'subsidie.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad sluit zich aan bij het voortel van het College van Burgemeester en Schepenen en 
de administratie.

Financiële weerslag
Kosten 47.099,84  euro

Deze uitgaven worden gecompenseerd door middelen vanuit de Vlaamse Overheid.

De ontvangen middelen van Vlaanderen (156.303,28 euro) dienen via een aanpassing van het 
Meerjarenplan nog ingeschreven te worden. Ook de verschillende bestedingswijzen dienen nog 
formeel ingeschreven te worden in het Meerjarenplan.
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Na het uitkering van de 'noodsubsidies COVID-19' blijft er nog 109.203,44 euro over van de Vlaamse 
toelage.

Tussenkomst
De Algemeen Directeur vraagt een rechtzetting in de nominatieve subsidies van sport, met name 
concreet: 
- de Wielervrienden ten bedrage van 214,33 euro in plus uit keren
- Kidsfit vzw tbv 464.33 euro in min uitkeren
- Herselt koerse tbv 214,33 euro in min uitkeren.
Dus in totaal 464,33 euro minder subsidies uitkeren dan voorzien.

Schepen Mark Van den Wouwer licht toe: Alle erkende verenigingen die voor 2019 een basissubsidie 
hebben gekregen krijgen een dubbele subsidie uitgekeerd dit jaar. Voor sportverenigingen wil dit 
zeggen dat de verenigingen dezelfde subsidie ontvangen die ze vorig jaar als basissubsidie hebben 
ontvangen. 
Voor het verdelen van de rest van de subsidiepot werden de verenigingen bevraagd, de resultaten 
van deze bevraging zullen worden voorgelegd aan de adviesraden.

Schepen Mireille Colson licht toe voor jeugd: Hetzelfde bedrag als vorig jaar wordt verdeeld onder 
alle jeugdverenigingen. De jeugdverenigingen zelf hebben - na stemming - ervoor gekozen dat elke 
vereniging hetzelfde bedrag ontvangt. 

Schepen Pieter-Jan Parrein licht toe: Voor de cultuurverenigingen werd er een zelfde bedrag 
uitgekeerd als vorig jaar.

Raadslid Kathleen Helsen antwoordt: De CD&V+2230-fractie heeft dit thema zelf op de agenda gezet 
in juni omdat ze het belangrijk vinden dat de verenigingen ondersteuning krijgen. Ze maken een 
moeilijke tijd door, en ook in deze periode is het ontzettend belangrijk dat het verenigingsleven alle 
kansen krijgt. Het is toe te juichen dat Vlaanderen extra middelen vrijmaakt voor de verenigingen, en 
dat Vlaanderen de lokale besturen vrij laat om de verdeling te doen. Het is belangrijk dat de 
middelen integraal bij de verenigingen terecht komen. Een pluim voor alle jeugdverenigingen die de 
zomerkampen zo corona proof en vlekkeloos hebben georganiseerd. 
Het Raadslid noemt het jammer dat deze middelen nu pas worden uitgekeerd, in juni werd door een 
aantal verenigingen bij de CD&V+2230-fractie al gevraagd om ondersteuning. Jammer dat er toen 
niet meteen middelen zijn vrijgemaakt. Niet alleen voor de kinderen, maar ook voor de volwassenen 
is het belangrijk dat het verenigingsleven doorgaat. Er komt een donkere periode aan, dus het is 
belangrijk dat onze verenigingen mensen kansen geven op ontmoeting. Alles moet in het werk 
gesteld worden om vereenzaming tegen te gaan. Verenigingen moeten worden geprikkeld en 
ondersteund om een gepast aanbod uit te werken. De CD&V+2230-fractie vindt het noodzakelijk de 
verenigingen hierin te ondersteunen, en ook financiële middelen te geven. 
Het Raadslid stelt dat dat de fractie na het bekijken van de bevraging, niet kan geloven dat dit 
tegemoet zal komen aan hetgeen de mensen nodig zullen hebben de komende tijd. De bevraging 
wordt niet helemaal in coronatijd gekaderd. Het Raadslid herhaalt dat de middelen van Vlaanderen 
integraal naar de verenigingen moeten gaan, om een gepast aanbod te ontwikkelen dat mensen bij 
elkaar brengt en vereenzaming tegengaat. 
De CD&V+2230-fractie kan dus niet akkoord gaan met het uitkeren van de middelen zoals het nu 
voorligt. 

Schepen Mireille Colson deelt de mening van het Raadslid dat de jeugdverenigingen prachtig werk 
hebben geleverd deze zomer. Zij werden op verschillende manieren ondersteund (niet geldelijk, 
maar met hygiënepakketten, kampvervoer enz.) Nu worden ze ook geldelijk ondersteund en met de 
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resultaten van de bevraging zal aan de slag gegaan worden. De vraag waarnaar het Raadslid verwijst 
werd gesteld door 1 persoon, de hoofdleiding van de betrokken vereniging was zelfs niet op de 
hoogte van deze vraag. 

Schepen Mark Van den Wouwer zegt: Raadslid Kathleen Helsen had de vraag gesteld om de vraag bij 
de adviesraden voor te leggen. De meerderheid gaat verder: alle verenigingen worden bevraagd. Het 
wordt echt aan de verenigingen gelaten om aan te geven wat ze nodig hebben.

De Burgemeester voegt nog toe dat hij alleen maar kan onderschrijven dat verenigingen goed werk 
hebben geleverd. Hij voegt wel toe dat hij niet inziet hoe het voorstel tegenstrijdig is aan wat het 
Raadslid zegt, met name, de middelen in dit voorstel gaan naar de verenigingen. Daarnaast zijn er 
initiatieven genomen om vereenzaming tegen te gaan: mensen werden vanuit het OCMW 
gecontacteerd. De Burgemeester ziet niet in hoe geld geven de vereenzaming oplost. 
Hij zou niet liever hebben dan dat de maatregelen ikv COVID-19 op maat van een gemeente zoals 
Herselt en op maat van de verenigingen versoepeld worden. De moeilijke periode en de extra 
strenge maatregelen tijdens de zomer waren niet op maat van Herselt. 
De vraag die gesteld is in de bevraging is om te kijken of er mogelijkheden of maatregelen zijn die 
meteen elke vereniging verder kunnen helpen. Simpele maatregelen die sociale cohesie en mensen 
samenbrengen op korte termijn kunnen laten slagen. De meerderheid zal de resultaten van de 
bevraging in alle openheid ontvangen en ziet deze graag tegemoet .

Raadslid Kathleen Helsen stelt dat ze inderdaad heeft voorgesteld om de adviesraden te betrekken, 
maar ze vreest dat dit met de vragenlijst zoals deze is opgemaakt niet zal leiden tot resultaten die 
helpen om nu in deze moeilijke tijd een werking uit te bouwen. Verenigingen worden te weinig 
geprikkeld om na te denken hoe ze mensen kunnen samenbrengen, dat vraagt extra maatregelen, 
extra activiteiten, kleinere groepen... Verenigingen starten nu terug op, en de vraag is op welke 
manier ze dat nu kunnen doen, en op welke manier ze nu toch mensen kunnen samenbrengen. Daar 
is echt nood aan. 

De Burgemeester antwoordt dat er in de regels (Ministerieel Besluit) heel wat beperkingen zitten. 
Hier zit een moeilijkheid om zaken te organiseren. De meerderheid wil de verenigingen niet 
aansturen op een keuze voor materiaal, maar wil de verenigingen wel bevragen. Het is niet de 
bedoeling om zaken aan te kopen die in het Meerjarenplan zijn opgenomen, maar wel de vraag of er 
zaken zijn die helpen om op een COVID-proof manier zaken te organiseren. Vandaag werd bv. in het 
College beslist om de  verenigingen niet extra te laten betalen omdat ze nu genoodzaakt zijn om een 
grotere zaal te huren ipv een kleine om zaken op een corona-veilige manier te organiseren. 
Hij hoopt wel dat de ratio terugkomt en zaken opnieuw proportioneel worden georganiseerd.

Raadslid Hilde Van Reet zegt dat ze het raar vindt dat er maar 1 vraag zou geweest zijn, want de 
chirojongens hebben het Raadslid in mei reeds de vraag gesteld of er geen ondersteuning vanuit de 
gemeente zou komen. Bovendien was de leiding van de chiromeisjes wel op de hoogte van deze 
vraag, zo is het aan het Raadslid Hilde Van Reet zelf meegedeeld. 

De Voorzitter vraagt af te ronden, waarop Raadslid Hilde Van Reet zegt dat ze blijkbaar weer niets 
mag zeggen. 

Raadslid Ronny Korthout vindt dat er gekozen is voor de makkelijkste formule, er wordt niet echt 
nagedacht over een relevante verdeelseutel. Deze middelen die nu worden uitgekeerd hebben niets 
te maken met de gevolgen van COVID-19. 
Wat betreft de bevraging vindt het Raadslid het wat magertjes: de enige concrete vraag is vraag vier. 
De verhouding tussen de verenigingen doet bedenkingen rijzen bij het Raadslid. Twee 
voetbalverenigingen krijgen een 1.000,00 euro, terwijl er andere verenigingen zijn die wel 2.000,00 
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euro krijgen. Terwijl de voetbalverenigingen met 150 leden extra trainers moeten zoeken, in kleinere 
groepen werken enz. door COVID-19. 
Het Raadslid stelt dat het de bedoeling is om genoeg geld over te houden om eigen investeringen van 
de gemeente te doen. Maak dan het gebruik van die zaken ook gratis voor de verenigingen en maak 
de verengingen vrij van huur voor gebouwen en terreinen voor het komende jaar. Want nu ga je 
zaken onderbrengen onder de subsidie waarvoor de subsidie niet bedoeld was. Het Raadslid vraagt 
dus om de middelen integraal naar de verenigingen te laten gaan. 

Raadslid Stefan Korthout zegt: Maak tegen volgende keer de rekening hoe de CD&V+2230-fractie de 
middelen wil verdelen. Bouger heeft wel 800 leden. 

Raadslid Christiane Van Thielen vraagt verduidelijking bij het besluit van het College. 

Raadslid Maria Leirs vraagt KVLV te vervangen door Ferm. 

De Voorzitter vraagt over te gaan tot stemming.

Stemmen voor:
Milo Anthonis, Peter Keymeulen, Mireille Colson, Mark Van den Wouwer, Raf Vangenechten, Pieter-
Jan Parrein, Elke Verlinden, Geert Sterckx, Tim Tubbax, Dolinda Voet, Kristof Van Dingenen en Stefan 
Korthout
Stemmen tegen:
Luc Peetermans, Kathleen Helsen, Ronan Korthout, Christiane Van Thielen, Gerda Battel, Hilde Van 
Reet, Evelien Van Bedts, Warre Schauwaers, Maria Leirs en Wies Ooms
Onthoudt zich:
Karen Broes

BESLUIT
Artikel 1:
De jeugd-, culturele en sportverenigingen een extra nominatieve subsidie toe te kennen, uit de 
middelen die door Vlaanderen in het kader van het Noodfonds voor cultuur, jeugd, sport en media 
werden toegekend aan de gemeente.

In totaal wordt er 47.099,84 euro uitgekeerd volgens de lijst opgenomen in de toelichting van dit 
agendapunt.

Artikel 2:
Voor het resterende bedrag van de middelen uit dit noodfonds wordt er op volgende Raad/Raden 
een voorstel geformuleerd.

Artikel 3:
Deze onvoorziene opbrengsten en uitgaven in te schrijven in het Meerjarenplan bij de eerstvolgende 
wijziging.

3. Ondersteuning kermissen: afwijking belastingreglement op kermissen op openbare plaatsen 
(1.855.1)

Situering
Sinds 12 maart 2020 zijn de maatregelen die genomen zijn door de Nationale Veiligheidsraad steeds 
strikter geworden, met een aanzienlijke impact op onze maatschappij en economie. Foorkramers 
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werden verplicht om hun activiteiten stop te zetten of zien in deze tijd hun inkomsten sterk 
teruglopen. 

Daarom is het aangewezen een vrijstelling te verlenen voor de betaling van de standgelden zoals 
opgenomen in het belastingreglement op kermissen op openbare plaatsen, gedurende de duur van 
de civiele noodsituatie. 

Wettelijke gronden
Decreet van 30 mei 2008 betreffende de vestiging, de invordering en de geschillenprocedure van 
provincie- en gemeentebelastingen.

Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017.

Besluit van de Vlaamse Regering van 20 april 2018 betreffende de bekendmaking en 
raadpleegbaarheid van besluiten en stukken van het Lokaal Bestuur, betreffende de wijze waarop de 
reglementen en verordeningen van het Lokaal Bestuur worden bijgehouden in het register en 
betreffende de raadpleegbaarheid van de besluiten van de politiezones en hulpverleningszones.

Artikel 1 van het Ministerieel Besluit van 18 maart 2020 houdende dringende maatregelen om de 
verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken (quarantainemaatregelen, dit MB werd 
opgeheven door het MB van 23 maart 2020).

Artikel 4, § 1, eerste lid, 1° van het decreet van 20 maart 2020 over maatregelen in geval van een 
civiele noodsituatie met betrekking tot de volksgezondheid (afbakening periode van civiele 
noodsituatie).

Ministerieel besluit van 23 maart 2020 houdende dringende maatregelen om de verspreiding van het 
coronavirus COVID-19 te beperken (opheffing MB van 18 maart 2020, uitbreiding 
quarantainemaatregelen).

Besluit van 16 december 2019 van de Gemeenteraad tot vaststelling van het belastingreglement op 
kermissen op openbare plaatsen.

Toelichting en advies
Gezien de uitzonderlijke omstandigheden en de moeilijke periode voor de foorkramers, stelt het 
College van Burgemeester en Schepenen voor om vanaf heden en gedurende de duur van de civiele 
noodsituatie zoals die vastgesteld is door de Vlaamse Regering (artikel 4, § 1, eerste lid, 1°, van het 
decreet van 20 maart 2020 over maatregelen in geval van een civiele noodsituatie met betrekking tot 
de volksgezondheid) de foorkramers vrij te stellen van de betaling van de standgelden zoals bepaald 
in het "belastingreglement op kermissen op openbare plaatsen" zoals goedgekeurd in de 
Gemeenteraadszitting van 16 december 2019. Er zijn geen standgelden verschuldigd.  

De foorkramers kampen door de quarantainemaatregelen met zware omzetverliezen.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
Met dit besluit op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen komt de gemeente 
tegemoet aan de oproep van de Vlaamse Regering om de lokale belastingreglementen te herzien 
opdat de belastingplichtigen op het grondgebied minder belastingen moeten betalen op activiteiten 
waarop ze door de crisis financieel al zwaar inleveren.

De financiën van de gemeente kunnen de tijdelijke minderontvangsten door deze 
tegemoetkomingen opvangen. 
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De standgelden voor Herselt 2 bedroegen in 2019 2.683,00 euro.

Tussenkomst
Schepen Pieter-Jan Parrein stelt dat het de bedoeling is om de foorkramers te ondersteunen, maar 
ook de lokale horeca. Daarnaast zullen de nodige maatregelen worden getroffen en kosten gedaan 
worden om de kermis corona-veilig te laten verlopen. 

Raadslid Luc Peetermans vraagt om te verduidelijken wat de civiele noodsituatie is, en hoe lang die 
duurt.

De Algemeen Directeur verduidelijkt: Zolang de Federale fase ikv COVID 19 van kracht is, zullen de 
foorkramers voor alle kermissen die in tussentijd plaatsvinden vrijgesteld worden van standgelden.

Met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1 : 
Foorkramers worden vrijgesteld van de betaling van de standgelden zoals opgenomen in het 
belastingreglement op kermissen op openbare plaatsen zoals goedgekeurd in de Gemeenteraad van 
16 december 2019, gedurende de civiele noodsituatie met betrekking tot de volksgezondheid. 

Artikel 2:
De Burgemeester maakt dit besluit bekend op de website van de gemeente overeenkomstig de 
artikelen 286 en 287 van het decreet over het Lokaal Bestuur.

Artikel 3:
De gemeente brengt de toezichthoudende overheid op de hoogte van de bekendmaking van dit 
besluit overeenkomstig artikel 330 van het decreet over het Lokaal Bestuur.

AGB

4. Rekening AGB 2019: kwijting (2.075.5(1))

Situering
De jaarrekening 2019 van AGB Herselt werd op 18 juni 2020 door de Raad van Bestuur van AGB 
Herselt vastgesteld en op 29 juni 2020 verleende de gemeenteraad een positief advies over deze 
jaarrekening.

Op 11 augustus 2020 keurde de gouverneur de jaarrekening 2019 van AGB Herselt goed. 

Wettelijke gronden
Decreet Lokaal Bestuur.

Toelichting en advies
De Gemeenteraad dient kennis te nemen van deze goedkeuring door de gouverneur en kan nu, naar 
aanleiding van deze goedkeuring, overgaan tot het verlenen van kwijting aan de bestuurders.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad verleent kwijting aan de bestuurders.
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Stemmen voor:
Milo Anthonis, Peter Keymeulen, Mireille Colson, Mark Van den Wouwer, Raf Vangenechten, Pieter-
Jan Parrein, Elke Verlinden, Geert Sterckx, Tim Tubbax, Dolinda Voet, Kristof Van Dingenen, Karen 
Broes en Stefan Korthout
Onthouden zich:
Luc Peetermans, Kathleen Helsen, Ronan Korthout, Christiane Van Thielen, Gerda Battel, Hilde Van 
Reet, Evelien Van Bedts, Warre Schauwaers, Maria Leirs en Wies Ooms

BESLUIT
Artikel 1:
Kennisname van de goedkeuring, door de gouverneur, van de jaarrekening 2019 van AGB Herselt.

Artikel 2:
Kwijting te verlenen aan de bestuurders van AGB Herselt voor de jaarrekening 2019 van AGB Herselt.

OMGEVING

5. Samenwerkingsovereenkomst Bosgroep Zuiderkempen (1.777)

Situering
De Bosgoep Zuiderkempen VZW vraagt om de samenwerkingsovereenkomst te ondertekenen.

Toelichting
Het College van Burgemeester en Schepenen besliste op 27 juli 2020 om de overeenkomst met de 
Bosgroep Zuiderkempen VZW te ondertekenen. Volgende doelstellingen worden beoogd:

• het sensibiliseren en ondersteunen van de boseigenaars via de bosgroep om hun bossen op 
een duurzame manier te beheren, in uitvoering van het Gemeentelijk beleid.

• de werking van de bosgroep optimaal afstemmen op het gemeentelijk beleid. Om dit te doen 
slagen is het belangrijk te zorgen voor een goede communicatie tussen de bosgroep en de 
gemeente.

• De goede opvolging van het beheer van de boscomplexen van de gemeente met speciale 
aandacht voor:
◦ Realisatie toekomstvisie (rendabele weerbare bossen)
◦ Realisatie van natuurstreefbeelden
◦ Openstelling van bossen (paden, speelzones, …)
◦ Opvolging van de toegankelijkheidsreglementen in de betreffende bosgebieden

Financiële weerslag
Kosten 3.500,00 euro
Actie AC000091
Actie omschrijving Investeringstoelage aan de Bosgroep (de Bosgroep voor private 

boseigenaars actief binnen het grondgebied)
MJP nummer MJP000664

Uit de kredietcontrole door de Financiële Dienst op 17 juli 2020 blijkt dat er voldoende budget is 
voorzien in het budget 2020.

Tussenkomst
De Algemeen Directeur vraagt om de volgende correctie door te voeren: Ondertekening moet 
gebeuren door de Voorzitter van de Gemeenteraad en de Algemeen Directeur ipv Burgemeester en 
Secretaris. 
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Schepen Mireille Colson licht toe: Er is heel wat bos in de Zuiderkempen in private handen. Tot nog 
toe kreeg de bosgroep geen financiële ondersteuning, maar dit kan helpen om weerbare bossen te 
realiseren en kan bovendien ook zorgen voor heel wat toegankelijke bossen en speelbossen. 

Raadslid Luc Peetermans brengt in herinnering dat er heel wat middelen vanuit Vlaanderen komen 
om de open ruimte te vrijwaren, dit maakt dat deze middelen nu gebruikt kunnen worden om dit 
voorstel te onderschrijven. Vandaar dat de CD&V+2230-fractie hier nu wel positief tegenover staat.

Met eenparigheid

BESLUIT
De samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeente en de Bosgroep Zuiderkempen VZW te 
ondertekenen.

INTERGEMEENTELIJKE SAMENWERKINGSVERBANDEN

6. Bosgroep Zuiderkempen - vertegenwoordiger algemene vergadering (1.777)

Situering
Het College van Burgemeester en Schepenen besliste op 27 juli 2020 om de overeenkomst met de 
Bosgroep Zuiderkempen VZW te ondertekenen. 

Deze samenwerkingsovereenkomst wordt in principe tijdens de Gemeenteraad van 7 september 
2020 ondertekend.

Het gemeentebestuur van Herselt wordt bijgevolg door de Bosgroep Zuiderkempen uitgenodigd om 
een afgevaardigde te sturen naar de jaarlijkse Algemene Vergaderingen.

Toelichting en advies
Er dient nog een afgevaardigde (en plaatsvervanger) benoemd te worden om deel te nemen aan 
deze vergaderingen, gedurende de huidige legislatuur.

Tussenkomst
De Voorzitter licht toe: 
Eric Sorgeloos wordt als effectief lid voorgedragen en Sonja Wijnants als plaatsvervanger.

Na geheime stemming met 22 stemmen voor, 1 onthouding.

BESLUIT
Artikel 1:
Eric Sorgeloos aan te duiden als vertegenwoordiger voor de Algemene Vergaderingen van Bosgroep 
Zuiderkempen gedurende de huidige legislatuur.

Artikel 2:
Sonja Wijnants aan te duiden als plaatsvervanger voor de Algemene Vergaderingen van Bosgroep 
Zuiderkempen gedurende de huidige legislatuur.

De Voorzitter schorst de Gemeenteraad om 21u.
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De Voorzitter hervat de Gemeenteraad om 21.09u.

SOCIALE DIENST

7. Goedkeuring reglement inzake de toekenning en het gebruik van waardebonnen ter 
ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen en van de lokale 
economie

Situering
Het gemeentebestuur wenst aan elke inwoner die behoort tot een kwetsbare doelgroep een (of 
meerdere) waardebon(nen) te geven (geschenkbon Hartelijk Herselt), om:
- enerzijds de koopkracht te versterken van huishoudens die omwille van de coronacrisis 
serieus inkomensverlies leden of die al met een laag inkomen moesten rondkomen en die zich 
daardoor in een specifieke noodsituatie bevinden, en
- anderzijds lokale handelszaken en organisaties, die evenzeer door de coronacrisis sterk zijn 
getroffen, te steunen. 

Wettelijke gronden
Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017.
Het Ministerieel Besluit van 30 juni 2020, en latere wijzigingen, houdende dringende maatregelen 
om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken.
Het besluit van de Vlaamse Regering van 10 juli 2020 tot toekenning van een specifieke subsidie aan 
de Vlaamse gemeenten, OCMW’s en de Vlaamse Gemeenschapscommissie ter ondersteuning van 
het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen. 

Toelichting en advies
Onder kwetsbare doelgroepen worden begrepen: 
begunstigden van een voedselpakket (per persoon bekeken, niet per gezin), aangevuld met alle 
leefloongerechtigden en mensen in budgetbeheer of - begeleiding. Personen die in meerdere 
categorieën vallen, ontvangen maar 1 keer een Herselts doosje per kwartaal zodat dubbele 
subsidiëring wordt vermeden. 

Elke waardebon Hartelijk Herselt heeft een waarde van 5 euro en een geldigheidsduur tot 31 
december 2024. De waardebonnen worden in 4 keer (1 keer per kwartaal) verdeeld onder de 
doelgroep. Elke persoon binnen de doelgroep ontvangt een zelfde bedrag. Wanneer het bedrag niet 
uitkomt op een veelvoud van 5 per persoon, zal de gemeente bijdragen, zodat elke begunstigde een 
zelfde bedrag ontvangt. 
De uitkering gebeurt in kwartaal 4 2020, en vervolgens in de eerste drie kwartalen van 2021. 

De waardebon kan besteed worden bij handelszaken of organisaties. Dit zijn handelszaken, 
ondernemingen of organisaties die ingeschreven zijn in de kruispuntbank voor ondernemingen met 
vestiging op het grondgebied van de gemeente. Zowel horeca, kledingwinkels, andere 
detailhandelszaken, apothekers, supermarkten, kapperszaken, bloemisten, tuincentra, handelszaken 
met persoonlijke verzorging... nemen deel aan dit bestaande waardebonsysteem. In totaal kan de 
waardebon bij 76 handelaars binnen de gemeente worden besteed. 

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het besluit: 
De gemeente acht het wenselijk een reglement inzake de toekenning en het gebruik van 
waardebonnen ter ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen en van de 
lokale economie goed te keuren.
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Het gemeentebestuur wenst aan elke inwoner die behoort tot een kwetsbare doelgroep 
waardebon(nen) te geven (geschenkbon Hartelijk Herselt), om:
- enerzijds de koopkracht te versterken van huishoudens die omwille van de coronacrisis 
serieus inkomensverlies leden of die al met een laag inkomen moesten rondkomen en die zich 
daardoor in een specifieke noodsituatie bevinden, en
- anderzijds lokale handelszaken en organisaties, die evenzeer door de coronacrisis sterk zijn 
getroffen, te steunen. 

Onder kwetsbare doelgroepen worden begrepen: 
begunstigden van een voedselpakket (per persoon bekeken, niet per gezin), aangevuld met alle 
leefloongerechtigden en mensen in budgetbeheer of - begeleiding. Personen die in meerdere 
categorieën vallen, ontvangen maar 1 keer een Herselts doosje per kwartaal zodat dubbele 
subsidiëring wordt vermeden. 

Elke waardebon Hartelijk Herselt heeft een waarde van 5 euro en een geldigheidsduur tot 31 
december 2024. De waardebonnen worden in 4 keer (1 keer per kwartaal) verdeeld onder de 
doelgroep. Elke persoon binnen de doelgroep ontvangt een zelfde bedrag (veelvoud van 5). 

De waardebon kan besteed worden bij 76 handelszaken of organisaties op het grondgebied van de 
gemeente. 

Financiële weerslag
De geraamde uitgaven zullen worden ingeschreven in de eerstvolgende aanpassing van het 
Meerjarenplan 2020-2025.

Tussenkomst
Schepen Elke Verlinden licht toe dat het gaat om een van de COVID-maatregelen. Het gaat concreet 
om 23.779,96 euro, een Vlaamse subsidie. Het was nodig om met lokale waardebonnen te werken, 
er werd gekozen voor de bonnen van het Herselts doosje. De doelgroep bevat een 53-tal gezinnen, 
en om en bij de 136 personen. Voor het federale luik is de besteding beperkt tot voeding, voor deze 
Vlaamse subsidie mag de besteding breder gaan. 
Voor de Federale subsidie werd gekozen om zuivel, verse groenten en fruit en soep toe te voegen 
aan de voedselpakketten. 

Raadslid Kathleen Helsen bevraagt de modaliteiten van de Vlaamse subsidie, en ook op welke manier 
de doelgroep werd afgebakend en of er ook breder kan worden besteed.
Schepen Elke Verlinden stelt dat er bewust gekozen is voor de meest kwetsbare inwoners. Ze vraagt 
de Algemeen Directeur om de modaliteiten van de regelgeving door te sturen en toe te voegen aan 
het verslag. 
Raadslid Kathleen Helsen stelt niets te hebben tegen het ondersteunen van kwetsbare inwoners. Ook 
het ondersteunen van ondernemers is voor de CD&V+2230-fractie belangrijk.
De fractie vraagt zich wel af of de bonnen inderdaad gebruikt zullen worden. 
Schepen Elke Verlinden antwoordt dat de bakkers, slagers, apothekers etc. deel uitmaken van het 
Herselts doosje. Dit zijn grote kosten voor onze kwetsbare gezinnen.

Raadslid Warre Schauwaers vraagt of er zo geen doelgroepen uit de boot vallen, bv. gezinnen 
waarvan de ouders in tijdelijke werkloosheid vielen.
De Burgemeester licht de modaliteiten toe. 

De Voorzitter schorst de Gemeenteraad om 21u19.
De Voorzitter hervat de Gemeenteraad om 21u20.
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Raadslid Karen Broes vraagt hoe de verdeling dan wordt voorzien, en hoe de verdeling wordt 
opgevolgd.
Schepen Elke Verlinden licht toe dat met de meeste gezinnen een regelmatig contact is, dan worden 
de doosjes meegegeven. Elk kwartaal wordt bekeken hoeveel mensen hier recht op hebben, en 
wordt het bedrag verdeeld.

Met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1. 
De Gemeenteraad keurt het bijgevoegde reglement inzake de toekenning en het gebruik van 
waardebonnen ter ondersteuning van het consumptiebudget voor kwetsbare doelgroepen en van de 
lokale economie goed.

Artikel 2. 
Het College wordt belast met de uitvoering van deze beslissing.

OPENBARE WERKEN

8. Herinrichting kruispunt N19 Herselt - Beslissing betreffende de zaak van de wegen 
(1.811.111.N19)

Situering
Het Agentschap Wegen en Verkeer, Wegen en Verkeer Antwerpen heeft bij het Departement 
Omgeving een aanvraag tot omgevingsvergunning ingediend betreffende het herinrichten van het 
kruispunt N19 (Aarschotsesteenweg) met de G. Vandenheuvelstraat, meer bepaald de aanleg van 4 
haltehavens voor bussen van De Lijn langs de Aarschotsesteenweg / N19 en het creëren van 
fietsoversteken ter hoogte van de aansluiting van de Aarschotsesteenweg met de Gustaaf 
Vandenheuvelstraat. 

Het Departement Omgeving vraagt op 20 april 2020 (omgevingsloket) aan de Gemeenteraad om een 
uitspraak te doen over de zaak van de wegen. 

In het kader van de aanvraag tot omgevingsvergunning werd een openbaar onderzoek 
georganiseerd. Het openbaar onderzoek liep van 27 april 2020 tot en met 26 mei 2020.   

Wettelijke gronden
Decreet betreffende de omgevingsvergunning (datum 25 april 2014) 
Decreet van 3 mei 2019 houdende de gemeentewegen 
De Gemeenteraad is bevoegd op basis van artikel 40 en artikel 41 van het decreet over het Lokaal 
Bestuur (datum 22 december 2017). 
De Gemeenteraad is bevoegd op basis van artikel 31 van het decreet betreffende de 
omgevingsvergunning. 

Toelichting en advies
Op de plaats van de geplande werken, de Aarschotsesteenweg / N19 (tussen Kmp 38.7 en Kmp 38.8) 
is de huidige weg een 2x1 baanvaksweg met aanliggende fietspaden. Op deze weg komt tussen deze 
kilometerpunten de lokale weg Gustaaf Vandenheuvelstraat aan op de N19. Dit is een met 2x1 
rijstrook en een dubbel aanliggend fietspad aan de westzijde. Binnen deze zone zijn er ook enkele 
opritten/toegangen tot de aangelanden (woningen en verkavelingen). 
Komende van Herselt vindt men in de zone bebouwing terug, afgewisseld met braakliggend terrein.  
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Uitgezonderd de fietspaden langs beide wegen is er geen andere fietsinfrastructuur voorzien.  
Tussen deze kilometerpunten zijn er 4 stopplaatsen voor bussen van De Lijn. Deze halteren op de 
rijbaan. Er zijn geen verhoogde perrons. 

Bron: inplantingsplan omgevingsdossier (nieuwe situatie ter hoogte van het betreffende kruispunt) 

De impact van de geplande werken op de omgeving is zeer gering. De werken omvatten voornamelijk 
ingrepen die de veiligheid verhogen voor de weggebruiker zoals het creëren van fietsoversteken, 
afslagstroken en haltehavens voor bussen. Er is geen enkel conflict met de wettelijke en ruimtelijke 
context. 
Door de creatie van middengeleiders, fietsoversteken en de haltehavens wordt de wegbreedte op 
deze plaatsen groter, maar door behoud van de groenstroken en bermen en de geleidelijke overgang 
van de bestaande wegbreedte naar het nieuwe profiel wordt het bestaande wegbeeld zo goed 
mogelijk gehandhaafd. 
Enkel de zones van de perrons aan de haltehavens wordt het niveau van het terrein beperkt 
verhoogd. De fietspaden aan het kruispunt langs de N19 zijn ontworpen met het oog om in de 
toekomst aangesloten te worden bij de aanleg van vrijliggende fietspaden langsheen de N19. 

Het materiaalgebruik is afgestemd op de reeds aanwezige materialen: Het fietspad in doorlopend 
rood cementbeton, rijweg in asfaltverharding, beklinkerde zones zoals opritten en perrons in 
betonstraatstenen. 

openbaar onderzoek:
Er is een bezwaarschrift ingediend door een aanpalende eigenaar. Dit bezwaarschrift handelt over de 
aanleg van een oprit aansluitend op de gemeenteweg. Er wordt gevraagd de oprit over een breedte 
van 5m ipv 4,5 meter aan te leggen. Reeds in het advies van de dienst Openbare Werken werd dit 
onderwerp aangehaald. De aanleg van een oprit (op openbaar domein) met een breedte van 5m kan 
volgens het geldende gemeentelijk reglement. 

Dit bezwaarschift vormt geen belemmering voor de goedkeuring van de zaak van de wegen.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad gaat akkoord met het advies van het College van Burgemeester en Schepenen.
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Tussenkomst
Schepen Raf Vangenechten geeft toelichting bij het voorliggende agendapunt. 

Met eenparigheid

BESLUIT
De zaak van de wegen die het voorwerp uitmaakt van de omgevingsaanvraag (OMV-2019151088) 
voor de herinrichting van het kruispunt N19 Herselt, meer bepaald de aanleg van 4 haltehavens voor 
bussen van De Lijn langs de Aarschotsesteenweg / N19 en het creëren van fietsoversteken ter hoogte 
van de aansluiting van de Aarschotsesteenweg met de Gustaaf Vandenheuvelstraat  zoals 
voorgesteld op de bijhorende plannen (plannr. 1M3D8E 0 029104 00 d.d. 11 februari 2020) , wordt 
goedgekeurd. 

SECRETARIAAT

9. Klacht: invoering dubbelrichtingfietspad: antwoord Agentschap Binnenlands Bestuur

KENNISNAME
van de brief van 27 juli 2020 van Agentschap Binnenlands Bestuur, afdeling Antwerpen met 
ingesloten kopie van het antwoord van de Gouverneur aan raadslid Luc Peetermans. n.a.v zijn klacht 
in verband met de invoering van een dubbelrichtingsfietspad. 

De klacht werd zonder voorwerp verklaard. 

Volgens artikel 333 van het decreet Lokaal Bestuur moet dit antwoord ter kennis gebracht worden 
van de Gemeenteraad. 

 Artikel 333. (01 januari 2019- ...)

Als een klacht wordt ingediend tegen een besluit van de gemeenteoverheid of van een openbaar 
centrum voor maatschappelijk welzijn brengt de toezichthoudende overheid de indiener van de 
klacht op de hoogte van:
1° de ontvangst van de klacht, binnen tien dagen nadat ze ontvangen werd;
2° het verzoek van de toezichthoudende overheid aan de gemeenteoverheid of het openbaar 
centrum voor maatschappelijk welzijn om het besluit en het bijbehorende dossier te bezorgen, 
binnen tien dagen na dat verzoek;
3° het besluit van de toezichthoudende overheid over de ingediende klacht met vermelding van de 
motieven waarop het besluit is gebaseerd.

De toezichthoudende overheid brengt de betrokken gemeenteoverheid of aan het betrokken 
openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn op de hoogte van haar definitieve antwoord aan de 
indiener van de klacht. Deze mededeling wordt ter kennis gebracht op de eerstvolgende 
vergadering van de Gemeenteraad of van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn.

In geval van stuiting van de termijn om een beroep in te stellen bij de Raad van State, brengt de 
toezichthoudende overheid de indiener van de klacht op de wijze, bepaald door de Vlaamse 
Regering, op de hoogte van de motieven van de toezichthoudende overheid om het besluit van de 
gemeenteoverheid of van het openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn waartegen de klacht 
was ingediend, niet te vernietigen, binnen tien dagen na het nemen van dat besluit of na het 
verstrijken van de termijn.
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De klacht van L.P. werd zonder voorwerp verklaard.

Tussenkomst
De Burgemeester geeft toelichting bij agendapunten 9 en 10. Er werden twee klachten geformuleerd 
door Raadslid Luc Peetermans, namens de CD&V+2230-fractie. Het College heeft ABB geïnformeerd 
over de beide klachten. De Burgemeester vraagt opname in kennisname voor de beide 
agendapunten dat de beide klachten werden ingediend door Raadslid Luc Peetermans, en dat beide 
klachten zonder voorwerp werden verklaard.

Raadslid Luc Peetermans wil antwoorden, waarna de Voorzitter vraagt over te gaan naar agendapunt 
11.

Raadslid Luc Peetermans verlaat de vergadering uit protest bij de gang van zaken. Hij laakt het feit 
dat de Burgemeester een wijziging aan een kennisname wil doen en dat de CD&V+2230 fractie de 
kans wordt ontnomen om opmerkingen of tussenkomsten te doen.

Raadslid Ronny Korthout vraagt op te nemen in het verslag dat de CD&V+2230-fractie geen 
opmerkingen mag maken van de Voorzitter.

De Voorzitter nuanceert dat het inhoudelijk debat niet aan de orde is.

Raadslid Kathleen Helsen stelt voor om naar de geluidsopname te luisteren want dat de eerste 
woorden van Raadslid Luc Peetermans niet onbelangrijk waren, en misschien wel in het verslag 
zouden moeten worden opgenomen. 

Raadslid Karen Broes wil nog eens onderlijnen dat Fietsberaad altijd om advies kan worden gevraagd 
bij dergelijke topics.

Raadslid Luc Peetermans verlaat de vergadering.

10. Toegevoegd agendapunt 1 - Klacht: vraag tot onderzoek ‘weigering tot uitvoering 
gemeenteraadsbesluit door college en burgemeester’: antwoord Agentschap Binnenlands 
Bestuur (2.073.552)

KENNISNAME
van de brief van 1 september 2020 van Agentschap Binnenlands Bestuur, afdeling Antwerpen met 
ingesloten kopie van het antwoord van de Gouverneur aan raadslid Luc Peetermans n.a.v zijn vraag 
tot onderzoek ‘weigering tot uitvoering Gemeenteraadsbesluit door College en Burgemeester’.

Volgens artikel 333 van het decreet Lokaal Bestuur moet dit antwoord ter kennis gebracht worden 
van de Gemeenteraad. 

De klacht werd zonder voorwerp verklaard. 

Artikel 333. (01 januari 2019- ...)

Als een klacht wordt ingediend tegen een besluit van de gemeenteoverheid of van een openbaar 
centrum voor maatschappelijk welzijn brengt de toezichthoudende overheid de indiener van de 
klacht op de hoogte van:
1° de ontvangst van de klacht, binnen tien dagen nadat ze ontvangen werd;
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2° het verzoek van de toezichthoudende overheid aan de gemeenteoverheid of het openbaar 
centrum voor maatschappelijk welzijn om het besluit en het bijbehorende dossier te bezorgen, 
binnen tien dagen na dat verzoek;
3° het besluit van de toezichthoudende overheid over de ingediende klacht met vermelding van de 
motieven waarop het besluit is gebaseerd.

De toezichthoudende overheid brengt de betrokken gemeenteoverheid of aan het betrokken 
openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn op de hoogte van haar definitieve antwoord aan de 
indiener van de klacht. Deze mededeling wordt ter kennis gebracht op de eerstvolgende 
vergadering van de Gemeenteraad of van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn.

In geval van stuiting van de termijn om een beroep in te stellen bij de Raad van State, brengt de 
toezichthoudende overheid de indiener van de klacht op de wijze, bepaald door de Vlaamse 
Regering, op de hoogte van de motieven van de toezichthoudende overheid om het besluit van de 
gemeenteoverheid of van het openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn waartegen de klacht 
was ingediend, niet te vernietigen, binnen tien dagen na het nemen van dat besluit of na het 
verstrijken van de termijn.

De klacht van L.P. werd zonder voorwerp verklaard.

11. Toegevoegd agendapunt 2 - Duurzame mobiliteit: kennismakingspakket De Lijn voor nieuwe 
inwoners

Situering
De gemeente betaald een bepaald deel van de totale kostprijs van het abonnement. Op deze manier 
stimuleren we de inwoners om voor het openbaar vervoer te kiezen i.p.v. de wagen.

Toelichting en advies:
Groen Herselt streeft ernaar om zoveel mogelijk inwoners zich duurzaam te laten verplaatsen. Het 
openbaar vervoersaanbod van De Lijn is zo een mogelijkheid.
Als gemeente kan je een deel betalen van het abonnement voor:

 Een bepaalde duur. Er zijn abonnementen van 1 maand, 3 maanden en 12 maanden.
 Een bepaalde leeftijd: Je kan de leeftijdsgroep(en) volledig zelf kiezen.
 Een bepaalde doelgroep. Bijvoorbeeld enkel scholieren van de eerste graad. 

De bijdrage op de reguliere abonnementsprijs kan zowel in de vorm van een vast bedrag (minimum 
10 euro) of procentueel geleverd worden en ligt tussen minimaal 10% en maximaal 100%.

Voorstel tot besluit:
De Gemeenteraad beslist om een formule op maat te kiezen waarbij ze de inwoners ondersteunt bij 
de aankoop van een abonnement van De Lijn. 

Tussenkomst
Raadslid Karen Broes licht haar toegevoegde agendapunt toe.

Schepen Raf Vangenechten antwoordt: Er zijn tussen de 650 en 800 nieuwe inwoners per jaar. Het 
ligt moeilijk om deze allemaal een kennismakingspakket te geven omdat het aanbod van de Lijn zeer 
beperkt is, en heel erg onder druk staat. 
Het College stelt zich ook vragen bij het gelijkheidsbeginsel: Wie ga je vermindering geven en voor 
wat. -12 jarigen en ouderen krijgen al een vermindering. 
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De Lijn wil in Herselt bovendien zelfs nog lijnen schrappen. Het College stelt daarom voor om fractie 
Groen Herselt uit te nodigen voor een overleg met de Lijn, en op die manier de mogelijkheden te 
bekijken.

De Burgemeester vult aan dat het aanbod van de Lijn helaas erg beperkt is in de gemeente, 
Bovendien waren de gesprekken met de Lijn weinig bemoedigend voor een uitbreiding van het 
aanbod, integendeel, het aanbod staat eerder onder druk. 
Vandaar graag de uitnodiging aan de fractie Groen Herselt en de andere geïnteresseerde Raadsleden 
om aan te sluiten bij het overleg met de Lijn.

Raadslid Ronny Korthout antwoordt: Raadslid Karen Broes stelt voor een stimulans te doen naar de 
nieuwe inwoners, het praten met de Lijn is een heel ander gegeven. De twee sluiten elkaar niet uit. 
Het is toch beter om met een  door de Gemeenteraad gedragen voorstel naar de Lijn te gaan. Losweg 
met een aantal fracties en met de Lijn rond tafel te zitten brengt niets op.
Misschien kan het voorstel van Raadslid Karen Broes nog wat verfijnd worden, bijvoorbeeld: wat te 
doen met inwoners die opnieuw vertrekken maar nog een lijnkaart hebben? Er komen ondertussen 
al nieuwe inwoners bij.

Besluit: Er zal overleg worden gepleegd tussen meerderheid en Groen-Herselt, en er zal een afspraak 
plaatsvinden met de Lijn.

BESLUIT
Er zal overleg worden gepleegd tussen meerderheid en Groen-Herselt en er zal een afspraak 
plaatsvinden met de Lijn.

12. Toegevoegd agendapunt 3 - Duurzame mobiliteit: kennismakingspakket De Lijn voor nieuwe 
inwoners

Situering
De gemeente biedt aan nieuwe inwoners een lijnkaart aan eventueel met aanvulling van een 
informatiepakket.

Toelichting en advies:
Groen Herselt streeft ernaar om zoveel mogelijk inwoners zich duurzaam te laten verplaatsen. Het 
openbaar vervoersaanbod van De Lijn is zo een mogelijkheid.
Als gemeente kan je een lijnkaart t.w.v. 16,00 euro aanbieden aan nieuwe inwoners van de 
gemeente om zo de omgeving te leren kennen en kennis te maken met het aanbod van ritten in de 
regio. De lijnkaart wordt voor de helft betaald door de gemeente en voor de helft door De Lijn. De 
totale kost is dus 8,00 euro per lijnkaart. Daarnaast kan de gemeente bij De Lijn ook 
informatiepakketten aanvragen omtrent het openbaar vervoersaanbod in de regio.

Voorstel tot besluit:
De Gemeenteraad beslist om aan nieuwe inwoners een lijnkaart te schenken die voor 50% wordt 
betaald door De Lijn en voor 50% door de gemeente. Eventueel aangevuld met een extra 
informatiepakket.

BESLUIT
Er zal overleg worden gepleegd tussen meerderheid en Groen-Herselt, en er zal een afspraak 
plaatsvinden met de Lijn.
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13. Mededelingen vanuit het College van Burgemeester en Schepenen (2.075.2.077)

KENNISNAME

Tussenkomst
corona: Voorlopig zijn de cijfers voor Herselt gunstig, maar we moeten voorzichtig zijn, want slechts 
enkele besmettingen zorgen voor een code oranje of rood. Bovendien is er verwarring met codering 
die ikv de sportsector wordt gehanteerd.
Er is een wekelijks overleg tussen huisartsen, gemeente en OCMW: zicht op aantal testen en 
besmettingen. 
De ziekenhuisopnames zijn zeer laag: momenteel slechts 1 opname, een inwoner van Geel. 
De cijfers zijn dus laag, het draagvlak voor het volgen van een strenge verordening wordt kleiner. De 
Burgemeester hoopt op duidelijkheid van wat wel en niet kan. Bv. cultuur: al maanden 1.5m wordt er 
in gedramd, nu geldt opeens 1 meter voor cultuursector. 
Dit maakt het moeilijk om dit uit te leggen. De situatie wordt kort op de bal gemonitord. 
Schepen Elke Verlinden voegt toe: Sinds de zomer wordt ook lokaal ingezet op contact tracing. Er is 
gekozen voor scenario 2: bronopsporing, maar met ook een beperkte contacttracing. OCMW Herselt 
neemt hierin de lead. Binnen de Eerstelijnszone werken alle besturen op dezelfde manier en info 
wordt indien nodig ook gedeeld.  
Zo kan er makkelijk geschakeld worden. Dit loopt wel. Contacten met beide huisarttsenkringen zijn 
goed. 
Raadslid Maria Leirs vraagt hoeveel testen er per week zijn. De Burgemeester antwoordt dat het 
sterk varieert: eerst meer dan 100, dan 47, nu weer minder. 
Raadslid Hilde Van Reet stelt dat ook het doen van testen een vertekend beeld kan geven: soms zijn 
de resultaten niet juist en wordt er opnieuw getest.

Bermen en hagen; Schepen Raf Vangenechten licht toe dat er twee beheerders zijn voor de grachten: 
Pidpa en de gemeente.
Principe: 
Baangrachten met gemengd – vuil water vallen onder beheer Pidpa
Baangrachten met proper water / hemelwater / gescheiden stelsel vallen onder beheer gemeente 

Afspraak dd. 2017:
Wij doen maaien van taluds en bermen van alle baangrachten (vanaf 15 juni, en tweede maaibeurt 
vanaf 15 september). Pidpa zorgt voor het ruimen, incl kruidruiming op de bodem. Deze afspraak 
staat op papier. 
Afspraak die er mondeling werd gemaakt: Manueel werk zouden wij doen (cfr. Ramselsesteenweg 
nieuwe deel). Dit is zeer arbeidsintensief, maar de verantwoordelijkheid blijft bij Pidpa. Bedoeling is 
nu opnieuw met Pidpa rond tafel te gaan zitten om hier verandering in te brengen, zodat Pidpa zijn 
verantwoordelijkheid opneemt en de gemeente tijd kan besteden aan andere taken.
Raadslid Christiane Van Thielen stelt dat inderdaad is gesteld dat de gemeente de grachten op de 
Ramselsesteenweg zou onderhouden, deze werken worden wel gefactureerd.
Raadslid Ronny Korthout stelt: Er is een vaste planning en een regelmaat waarmee de verschillende 
dorpskernen worden onderhouden. Het ligt er niet goed bij. Hij vraagt de vaste planning te 
doorbreken en te blussen waar het brandt, want dat is soms nodig. Hij geeft een voorbeeld: tractor 
op de Diestsebaan met borstel erachter onderhoudt het fietspad, geen mogelijkheid om te passeren 
tenzij door op de baan te rijden. Jammer genoeg is er pas belijning gebeurd, en lag het fietspad er al 
proper bij. Bovendien werd rond de katafootpaaltjes al gebosmaaierd, dus er zal kortelings gemaaid 
worden. Maar dan wordt het fietspad terug vuil gemaakt, is dat dan de juiste volgorde om de dingen 
te doen. 
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Raadslid Ronny Korthout vervolgt: In de Berglaan, daar waar het water door de kielgoot langs de 
borduur moet, is nog steeds geen onkruid weggedaan, het water kan bij de eerstvolgende felle 
regenbui niet weg, dit wordt nooit aangepakt. Doorbreek de patronen, aldus het Raadslid. 

Kleiputten Westmeerbeeksesteenweg: Schepen Mireille Colson licht toe dat na het openbaar 
onderzoek een addendum werd toegevoegd waardoor het dossier wezenlijk is veranderd. Het 
College heeft aangedrongen om een nieuw openbaar onderzoek te organiseren, en als gemeente een 
nieuw advies te kunnen uitbrengen, zodat de mensen inspraak krijgen in het juiste dossier met alle 
elementen. Het College wil in overleg treden met de Gruune Steen, en de Schepen reikt de hand aan 
de Raadsleden van Ramsel om ook de kans te krijgen om het dossier te bestuderen, of minstens 
iemand van alle fracties.

Opening BKO: Schepen Pieter-Jan Parrein zegt dat de opening van de nieuwe gebouwen 
Buitenschoolse Kinderopvang zal doorgaan begin oktober. Voorlopige oplevering is gepland op 
vrijdag 11 september. 

Opening Strokapel: Schepen Pieter-Jan Parrein meldt dat de werf deze week wordt afgerond. De 
opening zal op 16 oktober worden gepland, samen met Minister Matthias Diependaele. 
Zowel de opening van de nieuwe gebouwen van BKO, als de opening van de Strokapel zullen Covid-
vriendelijk doorgaan. Volgend jaar in mei zal er een tentoonstelling volgen over de geschiedenis en 
de restauratie van de Strokapel. 
Raadslid Christiane Van Thielen vraagt waar er parking zal voorzien worden.
Schepen Pieter-Jan Parrein en Raadslid Maria Leirs stellen dat hierover onderhandelingen lopende 
zijn. 

14. Overzicht actuele dossiers (2.075.1.077)

ID Type Status Datum Beschrijving van 
het te 
onderzoeken item

Wie 
rappor
teert

Graad 
van 
belang

Datum 
rappor
-
tage

1 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

Kapel Varenwinkel Colleg
e

Normaal nvt

2 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

Jeugdlokalen 
Blauberg

Colleg
e

Normaal nvt

3 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

BKO Ramsel Colleg
e

Normaal nvt

4 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

Strokapel Colleg
e

Normaal nvt

5 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

Werkgroep 
Duurzaamheid

Colleg
e

Normaal nvt

6 stand 
van 
zaken

Open 23-04-
2019

Jeugdhuis de Choke Colleg
e

Normaal nvt
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7 stand 
van 
zaken

Open 23-04-
2019

Fietspad 
Dieperstraat

Colleg
e

Normaal nvt

8 stand 
van 
zaken

Open 23-04-
2019

Fietspaden en 
riolering 
Aarschotsestwg.

Colleg
e

Normaal nvt

9 stand 
van 
zaken

Open 23-04-
2019

Oversteekplaats in 
het Dorp

Colleg
e

Normaal nvt

10 stand 
van 
zaken

Open 21-10-
2019

Eerstelijnszones Colleg
e

Normaal nvt

11 stand 
van 
zaken

Open 27-10-
2020

Tennishal Colleg
e

Normaal nvt

Tussenkomst
Raadslid Ronny Korthout stelt dat hij blij is dat er twee van de projecten van de CD&V+2230-fractie 
zullen worden gefinaliseerd (BKO en Strokapel)
Hij vraagt de stand van zaken van de tennishal. 

De Burgemeester zegt dat de werken vrij goed op schema zitten in vergelijking met de tijdstabel die 
aan de Raadsleden werd bezorgd.

15. Mondelinge vragen

KENNISNAME

Tussenkomst
Raadslid Maria Leirs
- Mensen die voor hun deur mee de perkjes onderhouden en de bladeren van de bomen 
opruimen: wat zal hier mee gebeuren in het diftar systeem. Schepen Mireille Colson antwoordt: De 
mensen die dit vandaag doen, betalen hier nu ook al voor via hun jaarbijdrage sticker. Vandaag werd 
dit topic in het College besproken, en idee is te bekijken op welke manier dit praktisch kan worden 
aangepakt. Raadslid Ronny Korthout vraagt de bladkorven lang genoeg te laten staan dit jaar. 
- Peters en meters die afval opruimen langs bermen zijn gestopt volgens het Raadslid. Schepen 
Mireille Colson stelt dat er nochtans heel wat onder hen opnieuw actief zijn. 
- Op welke manier gebeurt de kandidaatstelling van de Bibliotheekraad? Schepen Pieter-Jan 
Parrein doet navraag. 
- Het smoutenbollenkraam dat in Ramsel mag staan moet nogal veel betalen door 
elektriciteitsbijdrage ’s nachts als ze als ambulante handelaar worden behandeld. De Burgemeester 
antwoordt dat in Blauberg dezelfde aanvraag werd gedaan en dat dit op dezelfde manier gebeurt. Er 
zal worden bekeken op welke manier elektriciteit wordt aangerekend en teruggekoppeld. 

Raadslid Kathleen Helsen
- Naar aanleiding van COVID waren een aantal mensen te laat met hun verwarmingstoelage. 
Vraag of dit verlengd kan worden. Schepen Elke Verlinden antwoordt dat dit werd besproken op 
Bijzonder Comité, maar dit kan niet. Er wordt Federaal bepaald dat binnen 60 dagen na levering de 
aanvraag moet worden ingediend. Er is dan nagedacht over een soort van steun, maar dit is niet de 
beste maatregel om mensen die ondersteuning nodig hebben te helpen. 
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Raadslid Ronny Korthout
- De Blaubergsesteenweg ligt er belabberd bij. Schepen Raf Vangenechten antwoordt dat de 
hagen deze week worden aangeplant. Hij vraagt om het onkruid te maaien. De Burgemeester voegt 
toe dat Pidpa de hagen had verwijderd, maar zou terugplanten.
- In het fietspad langs de Berglaan zitten sleuven, het fietspad is op een jaar tijd enorm 
omhoog gekomen. Het asfalt scheurt open, en twee betonvakken werden reeds met koude asfalt 
aangesmeerd, maar dat ligt ook niet goed. Raadslid Ronny Korthout stelt voor: breek drie 
betonvakken uit, en trek fietspad door tot einde straat tot Groenheuvelstraat, bv. met 
fietssuggestiestrook over asfalt. Schepen Raf Vangenechten stelt dat een aantal opties worden 
bekeken zoals het wegnemen van de bomen en vervangen door een andere soort, wortels inkorten… 
De Berglaan is opgenomen in het onderhoud van de betonvakken. Raadslid Ronny Korthout stelt dat 
op drie kritieke plaatsen eventueel de grootste problemen al kunnen opgelost worden. Schepen Raf 
Vangenechten zal het tijdspad voor het vervangen van de betonvakken doorgeven. 
- Vroeger overleg met ondernemers, het Raadslid suggereert de problematiek en de 
mogelijkheid van aanbesteden opnieuw toe te lichten. (Concrete aanleiding is het dossier 
brandstoffen.) Beter informeren van eigen mensen dat ze niet bang moeten zijn van administratieve 
rompslomp. De Burgemeester zal dit opnemen met Unizo, maar stelt vast dat inderdaad sommige 
mensen worden afgeschrikt door de administratie. Er wordt bekeken of er in oktober toch een soort 
ondernemersraad corona-proof kan doorgaan. 
- Hoge Dreef Bergom: de aanpassingen zijn gedaan, zullen de paaltjes worden verwijderd, en 
wanneer? De Burgemeester antwoordt dat er geen concreet plan is om deze weg te nemen. Er is wel 
een vraag van een bewoner, er zal in overleg worden getreden. Raadslid Ronny Korthout zegt dat een 
fietsstraat in combinatie met paaltjes verwarrend is. De Burgemeester antwoordt dat de situatie zal 
worden geëvalueerd, en natuurlijk staat het College open voor elke mogelijke verbetering. 

Raadslid Karen Broes
- Waarom werd fietsstraat Varendonksesteenweg zo snel na invoering drastisch ingekort? De 
Burgemeester antwoordt: Dat was ikv schoolomgeving Bergom. Politie Zuiderkempen had 
aangekaart dat de fietsstraat bijzonder lang was en dus niet gerespecteerd zou worden door 
voertuigen. Trajecten waar een fietsstraat wordt geïnstalleerd is best van die lengte dat ze sociaal 
aanvaardbaar en afdwingvaar is. 
- Zal er in de mobiliteitsstudie ook werk gemaakt worden van veilige fietsroutes naar school. 
Schepen Raf Vangenechten antwoordt dat deze opgenomen zijn in de mobiliteitsstudie. Ook is 
gemeente ingestapt in het "bike to school project", er wordt dus ingezet op verkeersveiligheid. De 
Burgemeester voegt toe: Er staan heel wat grote openbare werken op het programma zoals bv. 
Kerkstraat en Wolfsdonksesteenweg. 
- Stand van zaken veilige schoolomgeving Ter Veste: De CD&V+2230-fractie had de invoering 
van fietsstraat voorgesteld, maar wat zijn de plannen van het bestuur? De Burgemeester antwoordt: 
Het voorstel omvatte niet enkel Maria Gorettistraat maar ook een deel van de Vest. In de 
verkeerscommissie werd gesteld dat dit goed moest bekeken worden of het geen overshoot was. 
Bovendien werden alle voorstellen ikv veilige schoolomgeving steeds gebaseerd op participatie, dat 
was hier niet gebeurd. Schepen Raf Vangenechten antwoordt: Parkeerverbod werd daar al 
ingevoerd. Ook moet er bekeken worden of de kleuters niet aan een andere ingang de school kunnen 
betreden om het veiliger te maken en het parkeerverbod uit te breiden. Raadslid Karen Broes vraagt 
om ook de ouders te betrekken. 

De Voorzitter sluit de vergadering om 22.48u uur.
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Aldus gedaan in bovenstaande zitting.

Namens de Gemeenteraad:

De Algemeen Directeur De Voorzitter

Tina Vervloessem Milo Anthonis


